
Invitation Letter

Dear Visa Section of the Embassy of China in country ,

Our company, Beijing YASN International Exhibition Co., Ltd., as an Organizer of the th
China International Auto Service, Products & Equipment Exhibition (CIAACE 2026),
hereby formally invites name , passport number , nationality country , to
serve as position of Company, to participate in the CIAACE 2026 held in Beijing
from March 13, 2026 to March 16, 2026. This exhibition aims to establish an international
business exchange platform, promote technology and product innovation, and deepen
industry cooperation and mutual trust.

【Exhibition Details】

Exhibition Name: The 38th China International Auto Service, Products & Equipment

Dates:March 13-16，2026

Venue: Capital International Exhibition & Convention Center, Shunyi, Beijing, China
Official Website: www.yasnshow.com

【Invitee Information】

Name:
Passport Number:
Date of Birth:
Nationality:
Position/Identity:
Contact Information:

【Purpose of Invitation and Event Schedule】

We sincerely invite name to attend this exhibition, with the main event schedule including:

 Showcasing our latest products and technologies, participating in product demonstrations
and experiences.

 Attending industry forums and seminars to share market insights and business strategies.

 Conducting one-on-one business negotiations to establish connections with potential
partners.



 Participating in cultural exchange activities organized by the exhibition to enhance
international friendships.

Company Name: Beijing YASN International Exhibition Co., Ltd.
Address: 11th Floor, Building A, Vanke Times Center, No. 186 Beiyuan Road, Chaoyang
District, Beijing, China
Phone: +86 189 7754 2080
Contact Person: Li Yuyun
Signature:

邀请函

尊敬的中国驻 大使馆签证处：

我公司，北京雅森国际展览有限公司，作为第 38 届中国国际汽车服务用品及设备展览

会的主办方（简称 CIAACE 2026），特此正式邀请 中译名

（ 原名 ），护照号码： ，国

籍： ，担任 公司名 的 职位 ，参加将于 2026 年 3 月 13

日至 2026 年 3 月 16 日举行的第 38 届 CIAACE 展览会。此次展览会旨在建立国际商务

交流平台，推动技术和产品创新，深化行业合作与互信。

【展会详情】

展会名称： 第 38 届中国国际汽车服务用品及设备展览会（CIAACE 2026）

展会日期： 2026 年 3 月 13 日至 3月 16 日

展会地点：首都国际会展中心(新国展二期)，顺义区，北京，中国

官方网站：www.yasnshow.com

【被邀请人信息】

姓名：*中译名（原名）

护照号码：

出生日期：

国籍：

职位/身份：

联系方式：



【邀请目的及活动安排】

我们诚挚邀请 中译名 先生/女士参加此次展览，主要活动安排如下：

 展示我们最新的产品和技术，参与产品演示和体验。

 参加行业论坛和研讨会，分享市场洞察和商业战略。

 进行一对一的商务洽谈，建立与潜在合作伙伴的联系。

 参与展会组织的文化交流活动，增进国际友谊。

公司名称：北京雅森国际展览有限公司

公司地址：北京市朝阳区北苑路 186 号

万科时代中心 A座 11 层

电话：+86 189 7754 2080

联系人：李钰昀

签名：
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